
Referat fra Blombjerggaard Grundejerforenings generalforsamling på Møllerens Hus den  14 juni kl 
10.00:

Formanden bød velkommen til de ca 40 fremmødte.

Dagsorden:
1. Valg af dirigent. Mogens Lindbjerg blev valgt, og kunne konstatere at gen.fors var rettidigt 

indkaldt.
2. Formandens Beretning. Se vedlagte. Der var følgende bemærkninger til denne:

Svend Højer spurgte om hvor stort det beløb man indbetalte i 1982 er blevet til.
Det ved vi ikke nøjagtigt, men det er flere tusinde kroner.
Lena Henriksen, Havesvinget 8 er skuffet over at bestyrelsen ikke gør mere for
At fjerne de høje træer. 
Svar: Bestyrelsen vil ikke gå rettens vej, men vil gerne være med til at mægle.
De 3 det især drejer sig om har fået et nyt brev fra Bestyrelsen.

Derefter blev beretningen godkendt.

3. Regnskab og Budget: Der blev gjort opmærksom på at det fremsendte regnskab ikke havde 
underskrift af revisorer. Det er rent teknisk/tidsmæssigt. Regnskabet var gennemgået af 
revisorer inden udsendelse.
Der ønskes en subtotal på omkostningerne. Det rettes til næste år.
Både regnskab og budget blev godkendt.

       

4. Valg af formand: Erik Schou blev genvalgt
Kasserer var ikke på valg
Bestyrelse: Mogens Olesen blev valgt ind i stedet for Jette Olesen.
Suppleanter var ikke på valg
Revisoerer var ikke på valg

5. Indkomne forslag: Der var forslag fra Oda Horn, Fru og Hr Ilsø og Berit Christensen
Angående støv og trafik på vore veje. Det var især Søren Møllers vej og Blombjergvej.
Bestyrelsen lovede at tage det op når kloakeringen er færdig. Så vil vi prøve at finde en 
løsning som har en god kvalitet. Vi vil følge det der er lagt på Lindeparken.

Alle opfordres til , dels selv at køre langsomt, men også sige det til evt. gæster!!

6. Evt. Der blev drøftet lidt vej og træer. Men ikke noget nyt.


